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Abstract (en)
The device (3) has a base arranged on a seabed (F), and a cylindrical column (9) to support an offshore electrical energy producing wind turbine
(5). The column is connected to the base by a swivel linkage so as to authorize tilt motions of the column with respect to the base in all directions
from a vertical axis (A), where the linkage is formed of a universal joint (11) e.g. Cardan joint. Mooring lines are provided with a ballast to connect the
column to the seabed. The column has a metal lattice structure and a cylindrical central recess to receive a lower end of the wind turbine.

Abstract (fr)
Ce dispositif (3) de support d'une éolienne (5) de production d'énergie électrique en mer, du type comprenant une embase (7) reposant sur le
fond marin (F) et une colonne (9) de support de ladite éolienne (5) reliée a ladite embase (7), est caractérisé en ce que ladite colonne (9) et ladite
embase (7) sont liées par une liaison rotulante, autorisant des mouvements d'inclinaison (9) de ladite colonne (9) par rapport a ladite embase (7)
dans toutes les directions par rapport a un axe vertical (A).
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